
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 2-2017
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2017-02-06 § 15 – 28

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Janne Flodin, Tomas Cassanelli, Martin Lundborg, Robert 

Rehammar

Ansvarig

§ 15 Öppnande

§ 16 Dagordning

§ 17 Föregående
        Protokoll

Martin hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 18 Kansli info LOK och APN inskickade. Ett fåtal krockar med andra föreningar. 
En liten ökning jämfört med motsvarande period 2015.

Kontakta försäkringsbolaget och hör hur det gått med de i våras 
inrapporterade inbrotten. Vi skulle behöva göra i ordning en del 
dörrar och fönster. Janne kontaktar försäkringsbolaget vecka 6-7.

Kalle har varit o kontakt med vägföreningen om 2017. De vill att 
RUF fortsätter att klippa i samhället.

Ett arbetslag från kommunen har röjt sly runt motionsslingan.

Ansökningar för Föreningslyft och Idrottslyft inskickade.

Janne

Kalle

§ 19 Ekonomi Bokföringen 2016 nästan klar. Återstår några poster. Viktigt att den
blir färdig snarast.

Ingen information kring budgetstatus 2017.

Prata med Linda S. om att hjälpa till med bokföringen. 

Föreningen har den 6/2 fått inbetalt 225 000 kr i driftsbidrag. 
Tidigare år har driftsbidraget varit 255 000 kr. En minskning med 
30 000 kr. 

Det statliga lokstödet minskas 2017 med ca 13%, detta gör att 
föreningens intäkter kan minska med ca 20 000 kr.

Tomas C. presenterade ett format på matchprogram som 

Maria / 
Janne

Janne

Katarina



handbollen använder. Det är ett A4-blad med tryck på båda sidor 
och som sedan viks 2 gånger. Styrelsen beslutade att prova detta 
formatet. Robert fick i uppdrag att ta fram ett exempel.

Styrelsen beslutade att annons i matchprogram/RUF-Info lite skall 
kosta 800/1200 kr. Befintliga sponsorer för RUF-info får annons i 
det nya formatet.

Robert

§ 20 Sponsring Jaga sponsorer till matchprogrammet.

Kontakt med IT Grafiska – Hagge. 

Janne

Maria

§ 21 Fotboll Ledarträff genomförd. Kalle, Maria, Tomas C. och Katarina deltog 
från styrelsen.

Alla ungdomslag är anmälda enligt lagens önskemål.

Damlaget – Lite strul kring serieanmälningarna pga få anmälda lag 
generellt.

Herrlag – Har spelat säsongens första träningsmatch. Truppen ser 
mer stabil ut än tidigare.

Kalle

§ 22 Innebandy Eventuellt inget herrlag inför säsongen 2017 / 2018.

§ 23 Gymnastik Positivt. Många deltagare. Eventuellt uppstart av fler grupper. Svårt
att hitta ledare. De flesta grupper har enbart en ledare.

Förslag att sälja in höstens fotbollsskola till gymnastikgrupperna 
med åldersgrupp 2011. Skicka kontaktuppgifter för Peter och 
Daniel till Robert.

Janne

§ 24 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Janne berättade om sin utbildning i föreningsutveckling. Om vi får 
vår ansökan godkänd så blir det en fortsättning.

Till nästa styrelsemöte så ombeds styrelsemedlemmarna fundera på
vilka ombyggnationer som vi skall försöka söka bidrag för. 
Susanne L. väntar på information.

Byte av administrativt system pågår. På nästa styrelsemöte bestäms
när RUF.NU skall pekas om från gammalt till nytt system.

§ 25 Övriga frågor Diskussion kring hur fotbollsskolan skulle kunna bilda en röd tråd 
för samarbete mellan ledare och lag genom att redan i tidig ålder 
visa på fördelarna av samarbete mellan åldersgrupperna.

Finns ett intresse från några medlemmar att eventuellt starta upp ett
pingislag hösten 2017.

Ring kommunen om material till motionsslingan. Saknas även Janne



skyltning vid landsvägen om att det finns en belyst motionsslinga. 
Eventuellt har RUF möjlighet att få hjälp av en medlem med att 
köra ut grus och gräva bort gräs på motionsslingan.

§ 26 Planering Inför årsmötet, Annons i KP, nyhet på hemsidan, fika

Huvudstyrelsemöten måndagar kl 18:30
Styrelsemöte den 6/3, 3 /4, 8/5, 12/6, 14/8, 4/9, 2/10, 6/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 2/12 11:00-15:00
Årsmöte torsdag 16/3 19:00
Idrottens dag 26/8
Höstmöte torsdag 16/11 19:00
Vårens arbetsdag lördag den 8/4
Höstens arbetsdag lördag den 16/9

Janne

§ 27 Nästa möte Nästa möte måndag 6/3 klockan 18:30.
Årsmöte 16/3 kl 19:00 Romevi
För fika ansvarar: Janne F.

§ 28 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Martin Lundborg Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 
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